
Protokół Nr XLIV/09

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie 

odbytej w dniu 30 grudnia 2009 roku

Otwarcia XLIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki  o godzinie 1200                                   w 

Karlińskim  Ośrodku  Kultury  przy  ulicy  Szczecińskiej  6  w  Karlinie.  Powitał 

zebranych  radnych  oraz  zaproszonych  gości  (listy  obecności  załączono  do 

protokołu).

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że 

chciałby podkreślić wydarzenie, które miało miejsce na początku grudnia br.  W 

dniu  27  listopada  na  sesji  Rady  Miejskiej  obecny  był  Pan  Jan  Maciążek 

Przewodniczący Rady Powiatu Białogardzkiego, człowiek, który całe swoje życie 

poświęcił dla Karlina. Urodził  się w Gminie Rąbino, ale spośród mieszkańców 

Gminy Karlino niewiele jest osób, które postaci Pana Jana Maciążka nie znało. 

Długoletni  Naczelnik  Miasta  i  Gminy Karlino oraz  Prezes  Gminnej  Spółdzielni 

,,Samopomoc Chłopska”, która jako jedna z niewielu                 w Polsce 

zachowała się w swojej formule, a to na pewno był sukces Pana Jana Maciążka. 

Oddany dla Karlina, niespodziewana choroba spowodowała, że                     w 

wieku  sześćdziesięciu  czterech  lat  zakończył  ziemskie  bytowanie.  Następnie 

poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie chwilą ciszy Pana Jana Maciążka.

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził,  że w obradach 

bierze udział 14 radnych, co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Nieobecna, ale usprawiedliwiona jest Wiceprzewodnicząca Rady Pani Bogumiła 

Hałasa. 

Ad. 1b 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki stwierdził, że radni otrzymali 

porządek obrad dzisiejszej sesji, ale są propozycje zmian. Zaproponował, aby po 

pierwszym punkcie porządku obrad, zaraz po sprawach regulaminowych został 

wprowadzony  punkt  -  Gratulacje  i  podziękowania,  a  będzie  się  on  składał 

z  pięciu  podtematów.  Następnie  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  są  propozycje 

innych zmian. 

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Karlina  zaproponował  wprowadzenie 

do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały 

Nr  XLIII/383/09  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  z  dnia  27  listopada  2009r. 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pod 

przebieg gazociągu wysokiego ciśnienia relacji Płoty – Koszalin na terenie gminy 

Karlino. Wyjaśnił,  że tak jak każda uchwała również ta została skierowana do 

sprawdzenia  przez nadzór Wojewody i nie w samej uchwale,             ale w 

załącznikach których było bardzo dużo wkradły się błędy, nawet                          w 

nazewnictwie. Żeby uniknąć procesu wydłużania i nie czekać na unieważnienie 

uchwały  przez  nadzór,  stąd  propozycja  wprowadzenia  projektu  uchwały  na 

dzisiejszą sesję, aby ponownie podjąć uchwałę w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu pod budowę gazociągu. Dodał, że by 

uniknąć kolejnych pomyłek ze strony projektanta projekt wraz z załącznikami 

zostanie  sprawdzony  wspólnie  z  pracownikami  Urzędu  Wojewódzkiego  i 

dopiero wówczas całość materiału zostanie przedstawiona Radzie. 

Pan Artur Kurjata Radny Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił uwagę na fakt, że w 

projekcie,  który  otrzymali  radni  jest  błędny  zapis,  że  ,,Rada  w  Czarnowie 

uchwala”, a nie ,,Rada Miejska w Karlinie”.

Przewodniczący  Rady  Pan  Rusiecki  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  przed 

głosowaniem zostanie dostarczony radnym prawidłowy projekt uchwały?
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Pani  Izabela  Berg  –  Sadowska  Inspektor  Referatu  Gospodarki 

Przestrzennej  i  Ochrony  Środowiska  w  Karlinie  zobowiązała  się  do 

dostarczenia jak najszybciej poprawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący  Rady zaproponował  głosowanie  nad  wprowadzeniem  do 

porządku obrad punktu gratulacje i podziękowania.

Radni jednomyślnie podjęli decyzję o wprowadzeniu punktu do porządku 

obrad.     

Pan  Tomasz  Rusiecki  zaproponował  głosowanie  nad  wprowadzeniem 

w  punkcie  piątym  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały 

Nr  XLIII/383/09  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  z  dnia  27  listopada  2009r. 

w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  pod 

przebieg  gazociągu  wysokiego  ciśnienia  relacji  Płoty  –  Koszalin  na  terenie 

gminy Karlino.

W  wyniku  jednomyślnego  głosowania  radni  podjęli  decyzję 

o wprowadzeniu projektu uchwały do porządku obrad.     

Przewodniczący  Rady Miejskiej  w Karlinie  Pan Tomasz  Rusiecki przedstawił 

porządek obrad wraz z przyjętymi zmianami. 

Porządek został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

stwierdzenie prawomocności obrad,

przyjęcie porządku obrad, 

przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej.

2. Gratulacje i podziękowania.

3. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.

4. Sprawozdanie  przewodniczących  z  działalności  stałych  komisji  Rady 
Miejskiej w Karlinie za II półrocze 2009 roku.  

5. Podjęcie uchwał w sprawie:



4

a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok,

b) zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
na rok 2009,

c) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej,

d) zaciągnięcia kredytu bankowego,

e) uchwalenia budżetu Gminy Karlino na 2010 rok,
f) w sprawie ustalenia dopłat do cen za zbiorowe dostarczanie wody 

i odprowadzanie ścieków dla gospodarstw domowych, 
g) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2010 rok,

h) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  najmu  lub  dzierżawy 
nieruchomości gruntowych,

i) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu,

j) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
gruntowych,

k) zbycia nieruchomości zabudowanej położonej na terenie miasta Karlino 
– obręb 005,

l) nabycia  nieruchomości  położonej  na  terenie  gminy  Karlino  –  obręb 
Kozia Góra.

ł) uchylenia uchwały Nr XLIII/383/09 Rady Miejskiej w Karlinie z dnia  27 
listopada  2009r.  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  terenu  pod  przebieg  gazociągu  wysokiego  ciśnienia 
relacji Płoty – Koszalin na terenie gminy Karlino.  

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Wolne wnioski i informacje.

8. Odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski.

9. Zakończenie XLIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c 

Pan Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  protokół 

z XLIII  sesji  Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi do wniesienia 
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lub  potrzebne  wyjaśnienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  zaproponował 

przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół  Nr  XLIII/09  z  XLIII  sesji  Rady  Miejskiej  odbytej  w  dniu 

27 listopada 2009 roku został przyjęty w wyniku jawnego                                 i  

jednomyślnego głosowania.

Ad. 2 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Rusiecki  powiedział,  że 

mikrofon został przez niego odłożony ponieważ w pierwszej kolejności chciałby 

złożyć podziękowania rodzinie,  a szczególnie Marcelowi i  Nikodemowi Legun, 

którzy pracują z mikrofonem najlepiej spośród mieszkańców Karlina i nie tylko. 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina  powiedział, że w chwili, kiedy trwał 

finał programu ,,Mam Talent” przebywał poza Gminą i pierwsza informację jaką 

otrzymał brzmiała, że Marcel i Nikodem Legun wygrali finał               i był to 

ogromny szał radości, dopiero w następnej okazało się, że zajęli                    II 

miejsce. Stwierdził, że drugie miejsce w konkursie to bardzo dobry wynik, duże 

osiągnięcie.  Podkreślił,  że  występy  w  programie  były  przepiękne,  a  przede 

wszystkim  bardzo  wzruszające.  To  co  się  wydarzyło  w  czasie  finału,  jak  się 

zmieniła ocena jury w stosunku do poprzednich etapów było bardzo krzywdzące 

i  to,  że  nie  było  to  merytoryczne  wiedzą  wszyscy  i  nie  należy  się  tym 

przejmować.  Posiadany  talent  to  nie  wszystko,  aby  móc  osiągnąć  sukces 

w czymkolwiek i gdziekolwiek potrzebna jest jeszcze ogromna praca. Tak jest  w 

tym przypadku i  jest  to wspólna praca,  wraz  z  rodzicami.  Stwierdził,  że  jest 

spokojny o dalszą ich przyszłość i jeśli nadal tak będą postępować to osiągną 

największe sukcesy, a ,,Karliniacy” zawsze będą ich wspierać i z dumą chwalić 

się, że bracia Legun są z Karlina. A zwracając się do Marcela i Nikodema Legun 

poprosił o to, by nie zapominali o Karlinie i pamiętali, gdzie są ich ,,korzenie”, 

choć  już  od  wielu  lat  koncertując  przebywają  poza  domem.  Pogratulował 
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w imieniu swoim, Rady Miejskiej i wszystkich obecnych odniesionego sukcesu, a 

szczególne  gratulacje  złożył  Pani  Beacie  Trojanowskiej  –  Legun  za  jej 

determinację i zaangażowanie, dzięki czemu został odniesiony tak duży sukces.  

Następnie  Burmistrz  Karlina  wraz  z  Przewodniczącym  Rady  Miejskiej 

w Karlinie Panem Tomaszem Rusieckim wręczył listy gratulacyjne, kwiaty oraz 

upominki.  

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Karlina  poinformował  obecnych,  że  na 

dzisiejszą sesję został zaproszony Pan Brunon Orłowski, jest to również jedna 

z osób, która w taki sposób na ile potrafiła i jakie miała możliwości tworzyła 

przez wiele lat potencjał i prowadziła do rozwoju Gminy Karlino. Pan Brunon 

Orłowski  był  przez  wiele  lat  Dyrektorem firmy PROMECH w Karlinie  i  swoją 

pracą oraz sposobem prowadzenie tej firmy, pracując na rzecz zakładu i swoją, 

ale również na rzecz Gminy Karlino i jej mieszkańców. Zaproszenie związane jest 

z faktem odejścia Pana Orłowskiego na emeryturę i jest to dobry moment, żeby 

zauważyć  te  lata  pracy,  podziękować  za  to,  co  na  rzecz  tej  Gminy  zostało 

zrobione.  

Burmistrz  Karlina  wraz  z  Przewodniczącym Rady  Miejskiej  w Karlinie  Panem 

Tomaszem Rusieckim wręczył list gratulacyjny oraz kwiaty.  

Burmistrz  Karlina  Pan  Miśko  powiedział,  że  należałoby  zauważyć  grupę 

młodych ludzi, a właściwie chłopców  uczestniczących w sesji, są to członkowie 

Klubu Sportów Walki ,,Róża” Karlino wraz ze swoim trenerem Panem Tomaszem 

Różańskim. Klub posiada niedługą historię, ale bardzo duże, ogromne sukcesy, 

nie  tylko  na  skalę  wojewódzką,  ale  też  krajową.  Zbyt  dużo  czasu  zajęłaby 

przedstawienie ich wszystkich, ale można o nich przeczytać                       w 

prasie,  czy  usłyszeć  w  radio.  Gmina  stara  się  wspierać  Klub  finansowo 

i technicznie, ponieważ baza do treningów i do ćwiczeń, może nie jest taka jak 

by  się  marzyła,  ale  jak  na  posiadane  warunki  jest  dobra.  Będzie  wspierany 
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nadal,  będą  czynione  zabiegi  o  pozyskanie  sponsorów,  ponieważ  im  więcej 

sukcesów,  tym  więcej  treningów  i  wyjazdów,  lepszego  sprzętu.  Na 

podziękowanie  zasłużył  trener  Pan  Tomasz  Różański  za  pracę  trenerską,  ale 

również i przede wszystkim za pracę wychowawczą, za to, że dążenie do sukcesu 

i wyników nie spowodowało, że nie zwraca się uwagi na aspekt wychowawczy. 

Żeby być dobrym sportowcem trzeba być dobrym sportowo, ale również mieć 

dobre wyniki w nauce i prezentować właściwą postawę na zewnątrz, w szkole 

czy środowisku rodzinnym. Podziękował za dotychczasowe osiągnięcia i życzył 

dalszych sukcesów. 

Następnie  wręczono  trenerowi  list  gratulacyjny  oraz  upominek,  a  członkom 

drużyny pamiątkowe statuetki. 

Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki podkreślił mocno pedagogikę, to są, 

albo  byli  uczniowie  Gimnazjum,  którzy  nigdy  nie  sprawiali  trudności 

wychowawczych, duże uznanie dla trenera oraz członków Klubu, nie jest łatwo 

pogodzić naukę z treningami. Życzył dalszych sukcesów. 

Płk  Cezary  Teodorowicz  Komendant  Wojskowej  Komendy  Uzupełnień 

w Kołobrzegu powiedział, że powodem dla którego przybył jest Pani Genowefa 

Mackiewicz i  fakt,  że Minister Obrony Narodowej przyznał jej Srebrny Medal 

,,ZA ZASŁUGI DLA OBRONNOŚCI KRAJU”. Pani Genowefa otrzymuje ten medal za 

to, że jej trzech synów odbyło służbę wojskową. Dwóch odbyło                     w 

Kołobrzegu na stanowisku kierowców i  jeden odbył w Złocieńcu w Brygadzie 

Zmechanizowanej również na stanowisku kierowca. Następnie odczytał decyzję 

Ministra Obrony Narodowej i wręczył medal Pani Genowefie Mackiewicz.    

Burmistrz  Karlina  wraz  z  Przewodniczącym  Rady  wręczyli  kwiaty  i  złożyli 

gratulacje Pani Mackiewicz.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki  stwierdził,  że do znaku ,,Gmina 

Fair Play” można powiedzieć, że wszyscy są przyzwyczajeni od około ośmiu lat, 

przez ten czas to co jest w Gminie robione zauważane jest przez osoby i firmy 

zewnętrzne, które audytują, sprawdzają i poznają, że w Gminie Karlino dzieje 

się  dobrze,  że  jest  fair,  jest  play  dla  tego,  aby  tworzyć  dobrą  atmosferę  by 

rozwijała się Gmina. A w roku bieżącym gala wręczenia certyfikatów odbyła się 

w  Pałacu  Kultury  i  Nauki  w  Warszawie  w  Sali  Kongresowej  i  otrzymała  go 

również w roku bieżącym Gmina Karlino. Nie było przedstawicieli Gminy Karlino, 

ponieważ w tym dniu był pogrzeb Pana Jana Maciążka i Burmistrz Miśko podjął 

decyzję,  że  zostaje  w Karlinie,  ponieważ  to  ważniejsza  uroczystość,  pomimo 

tego,  że  za  swoje  działania  w  okresie  pełnienia  funkcji  Burmistrza  otrzymał 

przyznawaną w VIII edycji ,,Gmina Fair Play” po raz pierwszy nagrodę specjalną 

,,Samorządowego  Menedżera  Roku”.  Dodał,  że  takie  nagrody  otrzymało 

czterech samorządowców, a pośród nich Pan Waldemar Miśko za działalność na 

rzecz  utworzenia  i  rozwoju  Podstrefy  Kostrzyńsko Słubickiej  Specjalnej  Strefy 

Ekonomicznej, rewitalizację przestrzeni miejskiej               Gminy, kreowanie 

współpracy w zakresie turystyki gmin dorzecza Parsęty oraz pozyskanie na ten 

cel środków unijnych. Pogratulował tytułu i życzył dalszych sukcesów.

Ad. 3

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina  przedstawił sprawozdanie o pracy 

Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 27 listopada do dnia 30 grudnia 

2009 roku (informacja  załączona do protokołu).  Dodał,  że  odbyła się wizyta 

biura  ds.  Mechanizmów  Szwajcarskich  –  wniosek  Związku  Miast  i  Gmin 

Dorzecza Parsęty na odnawialne źródła energii, między innymi Gmina Karlino 

zgłosiła budowę wiatraka i najprawdopodobniej w styczniu zapadnie już decyzja 

co  do  przyznania  dofinansowania.  Jeśli  chodzi  o  największego  pracodawcę 

w Gminie Spółka ,,Homanit” planowane są w przyszłym roku trzy inwestycje, 
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budowa  rębaka,  kolejny  kombajn  do  konfekcjonowania  płyt  produkowanych 

w tym zakładzie oraz plany budowy tartaku na terenie zakładu, ale najwcześniej 

w  2011  roku.  Ta  działalność  została  zauważona  w  Województwie,  firma 

,,Homanit”  została  zgłoszona  w  kategorii  ,,Inwestycja  Roku”  w  konkursie 

Marszałka  Województwa  Zachodniopomorskiego  dla  przedsiębiorstw,  gdzie 

otrzymała specjalne wyróżnienie. Na sesji styczniowej zostanie przedstawiona 

pełna  informacja  na  temat  obchodów  roku  jubileuszowego  –  500  –  lecie 

kościoła  w  Karlinie  oraz  625  rocznica  nadania  praw  miejskich  dla  Karlina. 

Będzie wiele wydarzeń,  wiele imprez,  ale skąd będą pochodziły  środki,  taka 

informacja  na  następnej  sesji.  W budżecie  na  2010  rok  nad  którym będzie 

obradowała  Rada  w  dniu  dzisiejszym znajdują  się  kredyty  i  pożyczki  i  już 

można  stwierdzić,  że  będą  one  mniejsze  niż  zaplanowano  o  1.500.000  do 

2.000.000zł. Rozpoczęte zostały prace związane z rozstrzygnięciem przetargu na 

budowę i wyposażenie świetlicy wiejskiej w Koziej Górze, drogi dojazdowej i 

parkingu, przypomniał,  że kosztorys inwestorski opiewał na kwotę 954.000zł 

z czego 500.000zł  z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich,  a pozostałe to 

miały  być  środki  własne.  Wpłynęły  cztery  oferty,  najdroższa  jest  na  około 

830.000zł,  natomiast  najtańsza  na  531.000zł.  Gdyby  najtańsza  okazała  się 

wiarygodna  i  poprawna  pod  względem formalnym,  to  75% dofinansowanie, 

jakie może otrzymać Gmina wyniosłoby około 400.000zł, a z budżetu Gminy 

udział własny to kwota około 130.000zł. Kolejne kwoty zawarte w ofertach, to 

693.000zł, następna 751.000zł.

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się 

z pytaniem, czy prawdą jest, że w Spółce ,,Homanit” planowane są zwolnienia? 

Pan  Waldemar  Miśko  odpowiedział,  że  była  sytuacja,  że  wypowiedzenie 

otrzymało  kilkanaście  osób,  ale  były  to  osoby,  które  miały  umowy na  czas 

określony,  albo  niedawno  zatrudnieni  i  podjęto  decyzję  o  przesunięciu 

pracowników z warsztatów na produkcję. 
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 Pan  Tomasz  Rusiecki  stwierdził,  że  w  dniu  jutrzejszym  kończy  swoją 

działalność firma DLH Nordisk, czy jest nowy właściciel?

Burmistrz  Karlina  Pan  Miśko  odpowiedział,  że  prowadzone  są  rozmowy 

z  przedstawicielami  firmy duńskie  również  z  branży  drzewnej,  ale  na  dzień 

dzisiejszy nie ma informacji, czy negocjacje zakończyły się pomyślnie, można 

się spodziewać informacji w styczniu. 

Pan Marek Depta Radny Rady Miejskiej w Karlinie  powiedział, że kończy 

się  też  działalność  Zakładu  Składowania  i  Unieszkodliwiania  Odpadów 

w Krzywopłotach, może jakieś informacje na ten temat.

Pan Waldemar  Miśko  odpowiedział,  że  nie  wie  jakich  informacji  mógłby 

udzielić. Na ostatnim Walnym Zgromadzeniu, na którym obecny był Zastępca 

Burmistrza  Pan  Marek  Lewandowski  też  nie  udzielono  jasnej  informacji. 

Z dniem 31 grudnia br. Składowisko przestaje przyjmować odpady zmieszane, 

natomiast  w  dalszym  ciągu  można  wozić  tam  odpady  niezmieszane,  szkło, 

plastik i makulatura. Pan Jodko zainwestował, kupił nowy samochód śmieciarkę 

i będzie wywoził śmieci do Leszczyna, dodał, że nie ma wiedzy, gdzie drugi 

przewoźnik, który świadczy tego typu usługi na terenie Karlina będzie wywoził 

śmieci. 

Pan  dr  inż.  arch.  Maciej  Płotkowiak  przedstawił  wizualizację  Muzeum 

Historii Naturalnej w Karlinie.   

Pan Tomasz Rusiecki  powiedział,  że miał okazję być w Muzeum Powstania 

Warszawskiego  i  jeśli  Muzeum  w  Karlinie  wzbudzi  takie  same  emocje,  to 

popiera projekt budowy.

Pan Jan  Korzeniowski  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  powiedział,  że 

Szczecin  miał  Muzeum  Natury,  które  zostało  przeniesione  do  Warszawy, 

poprosił o wyjaśnienie dlaczego? Kolejne pytanie dotyczy kosztów, do basenu 
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dopłacamy,  a  na  tej  inwestycji  ma  być  zarobek,  czy  wydatki  związane 

z zatrudnieniem, pracowników też były brane pod uwagę?  

Pan Maciej Płotkowiak odpowiedział, że sprawy kosztów są sprawą kluczową. 

Powiedział,  że  uczestniczył  w  projektowaniu,  a  potem  pisał  ekspertyzy  dla 

obiektów  o  podobnym  charakterze  energetycznym,  mianowicie  do  basenów 

i z punktu widzenia ekonomicznego, basen nie może być dochodowy, ponieważ 

wymaga ogromnej  ilości  energii.  W budynku muzeum potrzebna  jest  bardzo 

mała  ilość  energii,  ponieważ budynek jest  zanurzony w ziemi.  Mniej  więcej 

70% ścian  nie  musi  być  izolowanych,  ponieważ jest  to  usypana  ziemia,  nie 

będzie również urządzeń, które będą potrzebowały bardzo dużo energii, gdyby 

podjęto decyzję o niewielkiej zaporze, to znaczną część energii można by było 

uzyskać.  Konfiguracja  personalna,  przy  współczesnej  technice  dozór  tego 

obiektu  wymaga  trzech  osób.  Dozór  w salach  w ogóle  będzie  niepotrzebny, 

ponieważ będzie to dozór elektroniczny. Personel powinien się ograniczyć do 

personelu  naukowego,  administracyjnego  i  personelu  gospodarczego. 

Powiedział,  że  uważa,  iż  ten  budynek  jest  w  stanie  zarobić  na  swój  wkład 

własny, jest w stanie się zamortyzować w ciągu siedmiu lat.

Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 zwrócił się 

z  pytaniem,  czy  biblioteka  multimedialne  będzie  służyła  nauce,  czy  będzie 

dostępna w Internecie, czy koszt 20.000.000zł to koszt wybudowania?

Pan  Maciej  Płotkowiak  odpowiedział,  że  to  koszt  wybudowania 

wykończonego  budynku.  Co  do  biblioteki,  to  wyjaśnił,  że  była  ona 

przeznaczona dla mieszkańców Karlina, co nie uniemożliwia jej roli naukowej. 

Na takie  zadanie  Gmina jest  w stanie  zdobyć pieniądze,  bo rolą  Gminy jest 

wyrównywanie szans.

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina  powiedział,  że kiedy Pan Maciej 

Płotkowiak przedstawił pierwszą propozycję, nie spełniała jego oczekiwań, ale 

to  co  zostało  zaprezentowane  w  dniu  dzisiejszym,  to  jest  spełnienie  jego 
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oczekiwań. Od koncepcji do samego projektu jest jeszcze trochę czasu. Gmina 

nie  będzie  sama realizowała  tego zadania.  Odbyły się  już  wstępne rozmowy 

z PGNiG, czyli z przedstawicielami Zielonogórskiego Zakładu Górnictwa Nafty 

i  Gazu  jako  partnera  do  realizacji  tego  przedsięwzięcia.  Na  dziś  nie  można 

stwierdzić,  czy  będzie  to  pomoc na zasadzie merytorycznej,  czy przekazania 

pamiątek.  Proces  pozyskiwania  eksponatów już  się  zaczął,  zostały  ściągnięte 

filmy  z  tamtego  okresu.  Uzyskał  również  deklarację  rektora  Uniwersytetu 

szczecińskiego,  który  chce  współpracować  w  kwestii  dotyczącej  geologii, 

przyrody. Powiedział, że część edukacyjna powinna być dostępna nie tylko dla 

mieszkańców Karlina,  ale  udostępniona  szeroko  i  powszechnie,  również  dla 

wycieczek szkolnych  dzieci  i  młodzieży.  Uważa,  że  muzeum będzie  na  tyle 

interesujące,  że  z  całą  pewnością będą przyjeżdżały  wycieczki  szkole.  Koszt 

budowy to 20.000.000zł część budowlana, wyposażenie, technika to kwoty od 

10.000.000zł  do  20.000.000zł.  W  przyszłym  roku,  jeśli  Rada  Miejska 

zaakceptuje  propozycję  trzeba przeznaczyć  na konsultacje  i  rozpoczęcie  prac 

dokumentacyjnych.  Co  do  źródeł  finansowania,  to  jest  ich  kilka,  na  pewno 

środki unijne, ale też PGNiG jest potencjalnym partnerem. Powiedział, że był 

w  Muzeum Powstania  Warszawskiego  i  był  trochę  zawiedzionym ponieważ 

spodziewał się więcej rzeczy multimedialnych, czy nowoczesnych technik, jest 

to jednak ciekawe i w Polsce drugiego takiego muzeum nie ma. Jeśli udałoby się 

zrealizować plany budowy muzeum w Karlinie,  to byłby to wówczas jedyny 

tego  typu  obiekt  w  Polsce  o  ile  nie  jeden  z  nowocześniejszych  w  Europie. 

Stwierdził, że patrząc na jego doświadczenie w pozyskiwaniu środków nie tylko 

dla  Gminy,  ale  realizację  różnych  projektów  w  Polsce  z  różnych  dziedzin, 

można spodziewać się, że uda się pozyskać środki z Ministerstwa Kultury, lub 

Ministerstwa Sportu,  ale trzeba zająć się już sprzedażą pomysłu. Zdaje sobie 

sprawę, że niektórzy powiedzą, po co taki obiekt, w takim wymiarze, za takie 

pieniądze,  może  byłoby  lepiej,  gdyby  było  skromniej,  ale  to  jest  nie  tylko 

pomysł na promocję Karlina, ale również rozwój gospodarczy, żeby przyciągnąć 

turystów nie tylko do tego miejsca, ale również do miasta.  Można spokojnie 
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kreować  pomysły  z  hotelami,  miejscami  noclegowymi  i  wieloma  innymi 

pomysłami. Pierwotne pomysły były takie, aby zrobić to jak najbliżej centrum, 

róg  ulic  Żwirki  i  Konopnickiej,  nie  mogłoby  być  mowy  o  palącym  się 

płomieniu, tam mógłby powstać tylko typowy budynek muzealny z gablotami 

i zdjęciami. W grę wchodził również teren za mostem Szczecińskim po prawej 

stronie,  ale  problemem  jest  obszar  Natura  2000.  Lokalizacja  przy  ulicy 

Koszalińskiej  wydaje  się  najodpowiedniejsza,  a  pomysł  jest  bardzo  realny. 

Należy spodziewać się wielu chętnych, którzy będą chcieli zainwestować, albo 

Gmina  zrealizuje  projekt  sama,  ale  wówczas  trzeba  będzie  założyć  spółkę 

celową  do  realizacji  pomysłu,  lub  zrealizować  wspólnie  z  partnerami 

prywatnymi.  Jeżeli  studium  wykonalności  wykaże  dochodowość  tego 

przedsięwzięcia, to nie należy się martwić o finansowanie.   

Pan Kazimierz Ryszewski Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że 

pomysł jest dobry, ale najważniejsza jest kwestia pieniędzy. Zaplanowane są do 

realizacji  takie  inwestycje  jak  rewitalizacja,  hala  sportowa,  drogi  w  ramach 

,,schetynówek”,  do  remontu  są  drogi  na  wsiach,  musi  być  minimum  50% 

wkładu własnego, czy Gmina jest w stanie udźwignąć to co jest zaplanowane, 

plus  realizacja  nowego  projektu,  a  w  tym  przypadku  mówi  się  o  kwocie 

40.000.000zł. Pomysł bardzo dobry, będą chętni, że to zobaczyć, ale Karlino jest 

bardzo  małą  miejscowością,  czy  uda  się  pogodzić  wszystkie  zamiary 

inwestycyjne.

Pan Maciej Płotnicki  powiedział, że nie wie kto będzie wykonawcą projektu, 

czy to będzie on, ale zachęca wszystkich do realizacji tej inwestycji. Dodał, że 

Gmina Karlino osiągnęła sukces, kiedy po raz pierwszy był w Karlinie, przed 

dziesięciu  laty,  to  było  zupełnie  inne  miasto,  obecnie  zmieniło  się  nie  do 

poznania.

Burmistrz Karlina Pan Miśko  stwierdził, że ten projekt zupełnie nie będzie 

obciążał budżetu Gminy. W tym celu powinna zostać powołana spółka celowa, 

której właścicielem będzie Gmina Karlino. Należy mieć nadzieję, że tak się uda 
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pozyskać źródła finansowania, że nie będzie potrzebny wkład własny, ale jeśli 

spółka będzie zmuszona zaciągnąć pożyczkę to na swój rachunek. Zatrudniona 

firma, która sporządzi opracowanie pod nazwą ,,Ocena Wykonalności Projektu 

Inwestycyjnego  wraz  z  Koncepcją  Finansowania”  wskaże  możliwości 

pozyskania źródła finansowania zewnętrznego na zadania  których Gmina nie 

jest w stanie realizować sama, a których spłata będzie następowała w długim 

okresie,  na  przykład  30  –  40  lat.  Analiza  będzie  wskazywała  też  w  jaki 

sposób finansować rewitalizację, a to też jest poważne kilkudziesięciomilionowe 

zadanie.   

Pan  Jan  Korzeniowski  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zapytał,  czy 

pieniądze unijne, to jest pula środków przeznaczonych na określone zadania?

Pan Waldemar Misko  odpowiedział,  że na dzień dzisiejszy w Regionalnym 

Programie Operacyjnym i  Programach Operacyjnych na szczeblu centralnym 

środki  są  podzielone  na  poszczególne  dziedziny,  a  jak  to  będzie  wyglądało 

w  następnym  okresie  programowania  to  na  dziś  nie  wiadomo.  Tego  typy 

przedsięwzięcie idealnie się wpisuje w budowę i infrastrukturę turystyki. Biorąc 

pod uwagę, że jest to przedsięwzięcie nietypowe, więc na dziś można starać się 

również o środki bezpośrednio z Ministerstwa Kultury, takie konkursy były już 

ogłaszane bezpośrednio przez Ministerstwo. Minimalna wartość dofinansowania 

ze środków unijnych, to 50%, a niektórych projektach można uzyskać 75%. 

Pan Artur Kurjata Radny Rady Miejskiej w Karlinie zapytał o cenę biletu, 

ale również o to, ile kosztowała gminę dzisiejsza wizualizacja? Przypomniał, że 

radnym  już  kiedyś  zaprezentowano  wizualizację  ,,Wyspy  Biskupiej”, 

wydrukowano piękne kalendarze, ale nic z tego nie wynikło, a środki zostały 

wydatkowane.

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina odpowiedział, że nie powiedział, iż 

koncepcja nic nie kosztuje, tylko, że może uda się pozyskać środki na budowę 

bez  udziału  własnego  Gminy.  Jeżeli  uda  się  pozyskać  takich  partnerów  jak 
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PGNiG, którzy oprócz tego, że wesprą przedsięwzięcie merytorycznie, będzie 

zainteresowany aby takie miejsce pokazywać to wesprze je finansowo. Nigdy 

nie  mówiono,  że  koncepcja  jest  za  darmo, a  ile  kosztowała  jest  w napisane 

materiałach, które otrzymali radni, jeśli chodzi o wyspę, jest realizowana i nie 

ma znaczenia, czy robi to Gmina, czy prywatny inwestor. W przypadku wyspy 

środki  na  koncepcję  zostały  pozyskane  od  fundacji  projektowej.  Również 

w gospodarstwach domowych nie wszystkie swoje plany uda się zrealizować, 

pomimo że środki zostaną wydatkowane. Tak też jest w przypadku wyspy, były 

określone  środki,  był  poważny  partner,  ale  niestety  nie  udało  się  pozyskać 

funduszy.  Jednak  dla  Gminy  najważniejszy  jest  fakt,  że  wyspa  jest 

zagospodarowywana  i  nawet  lepiej,  że  przez  prywatnego  inwestora,  bez 

angażowania  środków  z  budżetu  Gminy,  bo  te  można  przeznaczyć  na  inne 

zadanie. 

Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie  powiedział, że 

znając  burmistrza  znajdzie  środki  na  wybudowanie  muzeum,  ale  nie  jest 

możliwe, aby eksponaty zostały nabyte za 20.000.000zł, koszt będzie większy, 

ale są to środki,  które można pozyskać. Natomiast  należy się zastanowić,  ile 

faktycznie będzie kosztowało utrzymanie. Jeśli nie będzie odpowiedniej liczby 

zwiedzających, jakie wówczas kwoty spadną na budżet Gminy.

Przewodniczący  Rady  Pan  Rusiecki  stwierdził,  że  w  tej  chwili  za  bardzo 

brniemy w szczegóły na które w tym momencie nie znajdziemy odpowiedzi, jest 

to  pewna koncepcja, pewna myśl. Na pewno byłoby to miejsce którym można 

pochwalić się w Europie, zwłaszcza jeśli uda się zbyć i zagospodarować działki 

budowlane,  które  położone  są  z  drugiej  strony  ulicy  Koszalińskiej,  czy 

powstanie w kilka zakładów  Strefie Ekonomicznej. 

Ad. 4
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Pan  Tomasz  Pączek  Przewodniczący  Komisji  Mieszkaniowej   i  Gospodarki 

Komunalnej  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  której 

przewodniczy (sprawozdanie załączono do protokołu).

Pan  Sławomir  Kaczmarek  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu, 

Zdrowia,  Kultury  i  Oświaty  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  Komisji 

(sprawozdanie załączono do protokołu).

Pan Albin  Kryger  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony Środowiska  i 

Bezpieczeństwa przedstawił sprawozdanie z działalności kierowanej przez niego 

Komisji (sprawozdanie załączono do protokołu).

Pan  Stanisław  Spaleniak  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji (sprawozdanie załączono do protokołu). 

Ad. 5a

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Gminy  Karlino  omówiła  projekt  uchwały 

w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok. Po dokonanych 

zmianach  budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości  37.718.519,42zł, 

wydatkami  w  wysokości  45.206.037,23zł,  oraz  deficytem  w  wysokości 

7.487.517,81zł.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i  Gminy 

Karlino na 2009 rok.

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

nie  było  wstrzymujących  się  od  głosu.  W  wyniku  głosowania  Uchwała 

Nr XLIV/389/09 została podjęta.  
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Ad. 5b

Pani  Izabela  Berg  –  Sadowska  Zastępca  Kierownika  Referatu  Gospodarki 

Przestrzennej i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie omówiła 

projekt uchwały w sprawie zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej na rok 2009. Po dokonanych zmianach plan przedstawia się 

przychodami w wysokości 614.131,76zł oraz wydatkami                               w  

wysokości 614.131,76zł.

Pan Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w Karlinie  przedstawił 

treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Gminnego  Funduszu  Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009. 

Uchwała  Nr  XLIV/390/09  została  podjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania. 

Ad. 5c

Zastępca Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska 

w  Urzędzie  Miejskim  w  Karlinie  Pani  Berg  –  Sadowska  omówiła  projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie                             w wysokości 

350.000zł  na  zadanie  inwestycyjne  pn.  ,,Zakup  specjalistycznego  sprzętu  na 

potrzeby oczyszczania miasta i gminy Karlino”.

Pan Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść 

projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie.
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Za  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

nie  było  wstrzymujących  się  od  głosu.  W  wyniku  jawnego  głosowania 

Uchwała Nr XLIV/391/09 została podjęta.  

Ad. 5d

Pani  Krystyna  Granat  Gminy  Karlino  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie 

zaciągnięcia  kredytu  bankowego  w  Banku  Spółdzielczym  w  Białogardzie 

z  przeznaczeniem  na  sfinansowanie  wydatków  budżetu  gminy  w  2009  roku 

w kwocie 600.000zł.

Pan Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w Karlinie  przedstawił 

treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  2  radnych było przeciwnych, 

nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku głosowania radnych Uchwała 

Nr XLIV/392/09 została podjęta.  

Ad. 5e

Pani Krystyna Granat  Skarbnik Gminy Karlino  omówiła projekt  budżetu 

Gminy  Karlino  na  2010  rok.  Ustala  się  dochody  budżetu  w  wysokości 

40.818.784zł,  wydatki budżetu w wysokości 47.520.442zł,  planowany deficyt 

w  wysokości  6.701.658zł,  przychody  8.447.578 zł  i  rozchody  1.745.920zł. 

W budżecie  tworzy  się  rezerwy:  ogólną  w wysokości  62.600zł  oraz  celową 

w  wysokości  15.000zł  z  przeznaczeniem  na  realizację  zadań  z  zakresu 

zarządzania  kryzysowego.  Dochody  i  wydatki  związane  z  realizacją  zadań 

z zakresu administracji rządowej zleconych odrębnymi ustawami oraz realizacją 

zadań wykonywanych na podstawie porozumień (umów) między jednostkami 
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samorządu terytorialnego, wydatki jednostek pomocniczych w ramach funduszu 

sołeckiego  183.993zł,  dochody  w  wysokości  173.245zł  z  tytułu  wydawania 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, wydatki w wysokości 152.445zł 

na  realizację  zadań  określonych  w  gminnym  programie  profilaktyki 

i rozwiązywani problemów alkoholowych i wydatki w wysokości 20.800zł na 

realizację  zadań  określonych  w  gminnym  programie  przeciwdziałania 

narkomanii. Ustala się  limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne 

w  latach  2010-2012  w  wysokości  82.091.546 zł  i  realizowane  ze  środków 

pochodzących  z  budżetu  Unii  Europejskiej,  nie  podlegających  zwrotowi 

środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie (EFTA) oraz innych 

środków pochodzących ze źródeł zagranicznych,  nie podlegających zwrotowi 

w wysokości 7.935.585zł. Upoważnia się Burmistrza do zaciągania zobowiązań 

na finansowanie wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2010 

– 2012, realizowane ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej nie 

podlegających  zwrotowi  środków  z  pomocy  udzielanej  przez  państwa 

członkowskie  (EFTA)  oraz  innych  środków  pochodzących  ze  źródeł 

zagranicznych,  z  tytułu  umów,  których  realizacja  w  roku  następnym  jest 

niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania jednostki i termin zapłaty upływa 

w roku następnym. Ustala się limit  wydatków inwestycyjnych realizowanych 

w  2010r.,dochody  i  wydatki  rachunków  dochodów  własnych  jednostek 

budżetowych, przychody i wydatki Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki  Wodnej,  limity  zobowiązań  z  tytułu  emisji  papierów 

wartościowych oraz kredytów i pożyczek i upoważnia Burmistrza do zaciągania 

kredytów  i  pożyczek  oraz  emitowania  papierów  wartościowych  do  tych 

wysokości.  Ustala się dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych oraz 

dla  jednostek  spoza  sektora  finansów publicznych,  podmiotowe i  celowe  na 

zadania  własne.  Upoważnia  się  Burmistrza  do  dokonywania  zmian w planie 

wydatków budżetowych, z wyłączeniem przeniesień wydatków między działami 

przekazania  niektórych  uprawnień  do  dokonywania  przeniesień  planowanych 

wydatków innym jednostkom organizacyjnym gminy,  zaciągania  zobowiązań 
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z  tytułu  umów,  których  realizacja  w  roku  następnym  jest  niezbędna  dla 

zapewnienia  ciągłości  działania  jednostki  i  termin  zapłaty  upływa  w  roku 

następnym,  przekazania  uprawnień  innym  jednostkom  organizacyjnym 

jednostki samorządu terytorialnego do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 

których realizacja w roku następnym jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości 

działania  jednostki  i  termin  zapłaty  upływa  w  roku  następnym,  udzielania 

w roku budżetowym poręczeń i gwarancji do kwoty   2.000.000 zł, lokowania 

wolnych środków budżetowych na rachunkach bankowych w innych bankach 

niż  bank  prowadzący  obsługę  budżetu  gminy  oraz  udzielania  w  roku 

budżetowym pożyczek do łącznej kwoty 100.000 zł.

Do protokołu załączono opinie  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Szczecinie 

Zespół  Zamiejscowy  w  Koszalinie  na  temat  przedłożonego  projektu  uchwały 

budżetowej  Gminy  Karlino  na  2010  rok  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia 

komunalnego  i  objaśnieniami  oraz   Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

w  Szczecinie  w  sprawie  wydania  opinii  o  możliwości  sfinansowania  deficytu 

budżetowego  Gminy  Karlino  oraz  o  prawidłowości  załączonej  do  budżetu 

prognozy kwoty długu publicznego. 

Pan Waldemar Grażyński Radny Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, że     w 

załączniku nr 7 – limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne na rok 

2010 planowane wydatki,  to kwota 19.299.693zł,  a w załączniku nr 9 jest to 

16.654.957zł, skąd powstała różnica?

Skarbnik Gminy Pani Krystyna Granat  odpowiedziała, że w załączniku nr 7 są 

zadania, które zostały ujęte w budżecie oraz te w przypadku których składane 

będą wnioski na pozyskanie środków na ich realizację, natomiast w załączniku 

nr 9 są tylko te, których źródła finansowania już są pewne i są już w budżecie.  
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Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie zapytał, czy zmiana w § 

17 uchwały pkt 5 z kwoty 6.000.000zł na 2.000.000zł nie wpłynie na realizację 

inwestycji?       

Skarbnik  Gminy  Pani  Granat  odpowiedziała,  że  nie  ma  to  wpływu  na 

inwestycje,  ponieważ  dotyczy  to  poręczeń  i  gwarancji  dla  Karlińskiego 

Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  w  przypadku  budowy  nowych 

budynków mieszkalnych, ale w roku 2010 tak duże kredyty nie będą zaciągane. 

Pan Artur Kurjata Radny Rady Miejskiej w Karlinie  zwrócił  się z pytaniem o 

pozycję  21  w  załączniku  9  –  zakup  specjalistycznego  sprzętu  na  potrzeby 

oczyszczania  miasta  i  gminy  Karlino  oraz  terenów zielonych,  obecnie  jest  to 

kwota 350.000zł, a w projekcie budżetu nadal mówi się o środkach w wysokości 

1.059.000zł?

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina wyjaśnił, że sesja nadzwyczajna miała 

być zwołana, ponieważ chodziło o to by umowa została podpisana jeszcze w 

2009 roku,  aby uzyskać 30% jej  umorzenia.  Pierwotnie  planowano na zakup 

sprzętu  wydać  około  1.300.000zł,  ale  to  zostało  zakwestionowane,  że  zakup 

takiego sprzętu nie przyniesie efektu ekologicznego. Dlatego zdecydowano się 

skorzystać  z  tego  umorzenia  choćby  na  zakup  zamiatarki,  która  spełnia  to 

kryterium  i  ta  kwota  się  zmniejszyła.  Jest  to  zapisane  z  uchwale  w sprawie 

zmian do budżetu na 2009 rok, aby móc umowę podpisać jeszcze w tym roku. 

Załącznik  nr  9  się  zmieni  najprawdopodobniej  na  sesji  styczniowej,  kiedy 

zostanie rozstrzygnięty przetarg i  wówczas do budżetu zostaną wprowadzone 

już kwoty niższe i już konkretne.  

Pan Artur Kurjata powiedział, że w budżecie na dopłaty do wody i ścieków ujęto 

kwotę 660.000zł, a jeśli zostanie podjęta uchwała w sprawie dopłat do wody, 

jaka jest w porządku obrad, to kwota ta winna wzrosnąć do 740.000zł, gdzie 

znaleziono tą różnicę? 
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Burmistrz  Karlina  Pan  Miśko odpowiedział,  że  w  budżecie  pozostała  kwota 

660.000zł, nie została zmieniona.  

Radny Pan Artur Kurjata zapytał o kwotę 665.000zł przeznaczoną na Związek 

Miast i Gmin Dorzecza Parsęty, w różnych latach kwoty różnie się kształtują z 

czego to wynika?  

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina powiedział, że wynika to z faktu, iż na 

udział  własny  zaciągane  są  kredyty.  85%  to  środki  publiczne,  reszta 

z kredytów zaciąganych przez Regionalne Wodociągi i Kanalizacje oraz Związek 

Miast  i  Gmin  Dorzecza  Parsęty.  Natomiast  kwoty  na  Jednostkę  Realizująca 

Projekt dotyczą obsługi pożyczek płatniczych, są to wzrosty kosztów jej obsługi 

dla wszystkich gmin realizujących ten projekt. Można zobaczyć jak to wygląda w 

poszczególnych gminach.  

Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Korzeniowski  zwracając  się  do 

Wicestarosty  Powiatu  Białogardzkiego  zapytał  jak  wygląda  kwestia 

dofinansowania budowy w Karlinie hali sportowej? Wcześniej w budżecie był 

zapis, że Powiat przekaże środki w kwocie 3.000.000zł, 1.000.000zł rocznie, ale 

w roku ubiegłym nie były przekazane żadne środki. 

Pan  Tomasz  Hynda  Wicestarosta  Powiatu  Białogardzkiego  odpowiedział,  że 

Powiat  zadeklarował  3.000.000zł  i  począwszy od 2009 roku środki  miały  być 

przekazane  w  trzech  transzach  po  1.000.000zł,  ale  umowa  została 

modyfikowana i środki zostaną przekazane w 2010 i 2011 roku po 1.500.000zł.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Rusiecki  przedstawił  treść 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na 2010 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 9 

radnych,  3 radnych było przeciwnych,  1 wstrzymał się od głosu. W wyniku 

jawnego głosowania radnych Uchwała Nr XLIV/393/09 została podjęta.  
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Ad. 5f

Pani Marianna Przychodni Prezes Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji  w 

Białogardzie  poinformowała  obecnych,  że  taryfy zostały  złożone w terminie, 

skoro Rada nie podjęła uchwały w sprawie ich przyjęcia obligatoryjnie weszły 

one w życie. Według nich w 2010 roku cena m³ wody dla odbiorców wyniesie 

3,67zł/m³, natomiast cena ścieków 8,86zł/m³, 

Pan Marek Lewandowski Zastępca Burmistrza Karlina poinformował obecnych, 

że ustala się dopłatę do ceny dla odbiorców wody -  gospodarstwa domowe w 

wysokości  – 0,47zł/m³ + 7% VAT = 0,50zł/m3,  natomiast  do ceny ścieków - 

gospodarstwa  domowe   w  wysokości  –  2,96  zł/m³  +  7% VAT =  3,17zł/m³. 

Dodał, że zgodnie z wnioskami, które zostały zgłoszone przez stałe komisje Rady 

wprowadzono  do  projektu  uchwały  dodatkowe  zapisy,  iż  dopłata  będzie 

stosowana tylko dla odbiorców wody – gospodarstwo domowe                        w 

przedziale  zużycia  wody  do  25m3  za  miesiąc  oraz  to,  że  dopłatą  do  wody 

i ścieków objęcie są wyłącznie odbiorcy wodomierzowi.  

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił,  aby 

odbiorcy nieopomiarowani zostali powiadomieni o zapisach uchwały. Następnie 

przedstawił  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  dopłat  do  cen  za 

zbiorowe  dostarczanie  wody  i  odprowadzanie  ścieków  dla  gospodarstw 

domowych.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych,  1  radny  był  przeciwny,  nie  było  wstrzymujących  się  od  głosu.  W 

wyniku jawnego głosowania Uchwała Nr XLIV/394/09 została podjęta.  
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Ad. 5g

Pan Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w Karlinie  przedstawił 

treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 

Miejskiej na 2010 rok. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  XLIV/395/09 

została podjęta.  

Ad. 5h

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miejskim w Karlinie  omówił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 35 kolejnych umów najmu lub dzierżawy 

nieruchomości  gruntowych  Gminy  Karlino,  których  przedmiotem są  te  same 

nieruchomości,  dotychczas  wynajmowane  lub  dzierżawione  na  podstawie 

umów zawartych na czas oznaczony do 3 lat. 

Pan Dariusz Michalski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  najmu  lub  dzierżawy  nieruchomości 

gruntowych. 

Uchwała  Nr  XLIV/396/09  została  podjęta  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 5i

Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki  Nieruchomościami  Pan  Maciej 

Myczka  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na zawarcie  ze 

stronami  kolejnych  umów  najmu,  których  przedmiotami  są:  pomieszczenie 
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o  pow.  32,60m2  znajdujące  się  w  budynku  gimnazjum  w  Karlinie 

z przeznaczeniem pod działalność handlową oraz pomieszczenie w budynku po 

byłym kinie w Karlinie o pow. 28,95m2 z przeznaczeniem na prowadzenie biura 

kredytowo  –  ubezpieczeniowego,  dotychczas  wynajmowane  na  podstawie 

umów zawartych na czas oznaczony do 3 lat.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Rusiecki  przedstawił  treść 

projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów 

najmu.

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  XLIV/397/09 

została podjęta. 

Ad. 5j

Pan Maciej  Myczka  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na 

zawarcie  ze  stroną  kolejnej  umowy  dzierżawy  nieruchomości  gruntowych 

Gminy  Karlino,  których  przedmiotem  są  te  same  nieruchomości,  dotychczas 

dzierżawione  na  podstawie  umowy  zawartej  na  czas  oznaczony  do  5  lat, 

położonych przy ulicy Szczecińskiej w Karlinie.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Michalski przedstawił treść 

projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowych.

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  Uchwała 

Nr XLIV/398/09 została podjęta. 

Ad. 5k
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Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia  lokalu 

użytkowego nr 1 położonego w budynku przy ulicy Szczecińskiej 2 w Karlinie  o 

pow. użytkowej 23,35m2 wraz z udziałem 1443/10000w prawie własności działki 

gruntu nr 172 o pow. 174m2 w obrębie 005 miasta Karlino.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Dariusz  Michalski 

przedstawił  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zbycia  nieruchomości 

zabudowanej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 005.

W  wyniku  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  XLIV/399/09  została 

podjęta. 

Ad. 5l

Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki  Nieruchomościami  Pan  Myczka 

omówił  również  projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Karlino 

nieruchomości  położonej  na  terenie  gminy  Karlino  –  obręb  Kozia  Góra, 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 10/35 o powierzchni 0,0751ha, 

stanowiącej  własność  Skarbu  Państwa,  a  znajdującej  się  w  zasobie  Agencji 

Nieruchomości  Rolnych  w  udziale  11/12  oraz  stanowiącą  własność  Anny 

i Dariusza Michalskich w udziale 1/12 części.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  w Karlinie  Pan Tomasz  Rusiecki  przedstawił 

treść projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej na terenie 

gminy Karlino – obręb Kozia Góra.

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr 

XLIV/400/09 została podjęta w wyniku jawnego głosowania. 
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Ad. 5ł

Pan Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w Karlinie  przedstawił 

treść projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały                               Nr  

XLIII/383/09  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  z  dnia   27  listopada  2009r. 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pod 

przebieg gazociągu wysokiego ciśnienia relacji Płoty – Koszalin na terenie gminy 

Karlino.  

Uchwała  Nr  XLIV/401/09  została  podjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania. 

Ad. 6

Pan  Artur  Kurjata  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  stwierdził,  że  obecnie 

dopłata  do  wody  wynosi  0,50zł  do  1m3 wody,  a  do  ścieków  3,17zł  skąd 

w budżecie środki na pokrycie różnicy, nie usłyszał odpowiedzi, nie usłyszał też 

odpowiedzi  na  pytanie  ile  kosztowało  przygotowanie  koncepcji  budowy 

muzeum?   

Ad. 7

Pan  Bogdan  Piłkowski  mieszkaniec  Karlina  powiedział,  że  ma  pytanie  do 

Przewodniczącego  Rady  lub  osoby  odpowiedzialnej  za  umieszczanie 

w Internecie  protokołów z  sesji,  od  sierpnia  nie  ma protokołów,  nie  ma też 

aktualnego Statutu Gminy, jest stary. Zwracając się do Burmistrza stwierdził, że 
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dwa miesiące wcześniej pytał o zakupy materiałów biurowych, które przez lata 

kupowane były u Pana Ryszewskiego, a miały być kupowane gdzie indziej, czy w 

związku z tym są jakieś oszczędności, gdzie kupujemy, ile na tym zarobimy. Jest 

chyba  jakiś  czas  w  którym  powinna  zostać  udzielona  odpowiedź.  Następnie 

zaapelował do radnych Pana Grażyńskiego i Ryszewskiego, aby zainteresowali 

się  drogami,  aby  zobaczyli  bruki  na  które  wydano  duże  pieniądze,  a  kostki 

brukowe  wyskakują.  Na  ulicy  Żwirki  jest  kilka  brakujących  kostek,  które  nie 

zostały  uzupełnione  od  dwóch  miesięcy.  Jeśli  wydano  pieniądze  to  trzeba 

pilnować, żeby w ramach gwarancji były naprawiane, a nie takie buble, które 

nie po raz pierwszy są w Gminie. Zwrócił się też do Pana Kurjaty Artura, żeby się 

zainteresował  co  się  robi  z  drogami  –  ulica  Kołobrzeska  i  Koszalińska,  tam 

brakuje znaków, a także chodnikiem na ulicy Kołobrzeskiej, który jest naprawdę 

konieczny. Latarnie są tylko do pewnego miejsca, później jest ciemno, po drugiej 

stronie tylko do DLH i jest sto metrów drogi, która nie jest oświetlona,           a na 

ulicy Leśnej jest kilkanaście domków, nie ma żadnego pobocza zgodnie             z 

przepisami,  ludzie  idą  i  ich  nie  widać.  Tam  może  dojść  do  nieszczęśliwego 

wypadku. Stwierdził, że projektant powinien przyspieszyć i inwestycja – ścieżka 

rowerowa powinna być zrobiona, aby poprawić bezpieczeństwo ludzi.      

Ad. 8

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina powiedział, że nie wie skąd będą środki 

na pokrycie większej kwoty dopłat do wody. Wysokość dopłat jest planowana 

do sprzedaży wody i ścieków i jeśli będzie taka jak jest planowana, to trzeba 

będzie  znaleźć  brakującą  kwotę.  Ile  kosztowało  studium  można  znaleźć  w 

swoich  materiałach.  Na  każdej  sesji  są  zmiany  dotyczące  limitów  wydatków 

inwestycyjnych, ale jest to kwota około 30.000zł. Jeśli chodzi                   o ubytki 

kostki brukowej w chodnikach, to jest to na bieżąco monitorowane                   i  
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naprawiane. Jeśli chodzi o ulicę Kołobrzeską wiadomo, że ma być tam robiona 

ścieżka rowerowa z oświetleniem i przejściem dla pieszych. Projekt jest gotowy, 

są zaplanowane zatoczki dla autobusów. Realizacja projektu będzie możliwa po 

złożeniu  wniosków  przez  związek  Miast  i  Gmin  Dorzecza  Parsęty.  Do  tego 

doprojektowywane są  również  ścieżki  rowerowe po nasypach wąskotorówki. 

Jeśli  chodzi  o  oświetlenie  to  zostanie  sprawdzone  jak  to  jest  planowane 

w  projekcie,  czy  będzie  można  dostawić  lampy  do  skrzyżowania  na  osiedle 

domków jednorodzinnych, ale to tylko tyle na dzień dzisiejszy.     

Pan Tomasz Rusiecki powiedział, że nie ma problemu z dotarciem do materiału 

pisanego, ale jeśli są jakieś braki zostanie to uzupełnione. 

Pan Bogdan Piłkowski stwierdził, że nie otrzymał odpowiedzi na temat pytania 

dotyczącego  materiałów biurowych.  Wygląda  tak,  jakby  Burmistrz  nie  chciał 

udzielić informacji.

Pan  Waldemar  Miśko  zwracając  się  do  Pana  Piłkowskiego  powiedział,  żeby 

zapoznał  się  z  ustawą o  dostępie  do  informacji  publicznej,  sporządził  pismo 

i zadał konkretne pytanie. Dodał też, że informacja ustna na to pytanie została 

już udzielona. 

Pan Marek Lewandowski  Zastępca Burmistrza  Karlino  dopowiedział,  że  Pan 

Piłkowski zwracał się w tej sprawie do Urzędu na piśmie na początku tego roku, 

czy  w  roku  poprzednim,  następnie  skierował  sprawę  do  RIO  i  tę  sprawę 

przegrał.   

Ad. 9
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Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji  Przewodniczący Rady Miejskiej  w 

Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym oraz 

zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia XLIV sesji  Rady 

Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn


	Protokół Nr XLIV/09
	z sesji Rady Miejskiej w Karlinie 
	odbytej w dniu 30 grudnia 2009 roku
	Otwarcia XLIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki o godzinie 1200                                   w Karlińskim Ośrodku Kultury przy ulicy Szczecińskiej 6 w Karlinie. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu).
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że chciałby podkreślić wydarzenie, które miało miejsce na początku grudnia br.  W dniu 27 listopada na sesji Rady Miejskiej obecny był Pan Jan Maciążek Przewodniczący Rady Powiatu Białogardzkiego, człowiek, który całe swoje życie poświęcił dla Karlina. Urodził się w Gminie Rąbino, ale spośród mieszkańców Gminy Karlino niewiele jest osób, które postaci Pana Jana Maciążka nie znało. Długoletni Naczelnik Miasta i Gminy Karlino oraz Prezes Gminnej Spółdzielni ,,Samopomoc Chłopska”, która jako jedna z niewielu                 w Polsce zachowała się w swojej formule, a to na pewno był sukces Pana Jana Maciążka. Oddany dla Karlina, niespodziewana choroba spowodowała, że                     w wieku sześćdziesięciu czterech lat zakończył ziemskie bytowanie. Następnie poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie chwilą ciszy Pana Jana Maciążka.
	Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach bierze udział 14 radnych, co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. Nieobecna, ale usprawiedliwiona jest Wiceprzewodnicząca Rady Pani Bogumiła Hałasa. 
	Ad. 1b 
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina zaproponował wprowadzenie                 do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały                            Nr XLIII/383/09 Rady Miejskiej w Karlinie z dnia 27 listopada 2009r.                                    w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pod przebieg gazociągu wysokiego ciśnienia relacji Płoty – Koszalin na terenie gminy Karlino. Wyjaśnił, że tak jak każda uchwała również ta została skierowana do sprawdzenia  przez nadzór Wojewody i nie w samej uchwale,             ale w załącznikach których było bardzo dużo wkradły się błędy, nawet                          w nazewnictwie. Żeby uniknąć procesu wydłużania i nie czekać na unieważnienie uchwały przez nadzór, stąd propozycja wprowadzenia projektu uchwały na dzisiejszą sesję, aby ponownie podjąć uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pod budowę gazociągu. Dodał, że by uniknąć kolejnych pomyłek ze strony projektanta projekt wraz z załącznikami zostanie sprawdzony wspólnie z pracownikami Urzędu Wojewódzkiego i dopiero wówczas całość materiału zostanie przedstawiona Radzie. 
	Pan Artur Kurjata Radny Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił uwagę na fakt, że w projekcie, który otrzymali radni jest błędny zapis, że ,,Rada w Czarnowie uchwala”, a nie ,,Rada Miejska w Karlinie”.
	Przewodniczący Rady Pan Rusiecki zwrócił się z pytaniem, czy przed głosowaniem zostanie dostarczony radnym prawidłowy projekt uchwały?
	Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki przedstawił porządek obrad wraz z przyjętymi zmianami. 
	Porządek został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Porządek obrad:
	1.Sprawy regulaminowe:
	stwierdzenie prawomocności obrad,
	przyjęcie porządku obrad, 
	przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej.
	2.Gratulacje i podziękowania.
	3.Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.
	4.Sprawozdanie przewodniczących z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Karlinie za II półrocze 2009 roku.  
	5.Podjęcie uchwał w sprawie:
	a)zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok,
	b)zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009,
	c)zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej,
	d)zaciągnięcia kredytu bankowego,
	e)uchwalenia budżetu Gminy Karlino na 2010 rok,
	g)przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2010 rok,
	h)wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lub dzierżawy nieruchomości gruntowych,
	i)wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu,
	j)wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych,
	k)zbycia nieruchomości zabudowanej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 005,
	l)nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Kozia Góra.
	ł) uchylenia uchwały Nr XLIII/383/09 Rady Miejskiej w Karlinie z dnia  27 listopada 2009r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pod przebieg gazociągu wysokiego ciśnienia relacji Płoty – Koszalin na terenie gminy Karlino.  
	6.Interpelacje i zapytania radnych.
	7.Wolne wnioski i informacje.
	8.Odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski.
	9.Zakończenie XLIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
	Ad. 1c 
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół                  z XLIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady             i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi do wniesienia lub potrzebne wyjaśnienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.
	Protokół Nr XLIII/09 z XLIII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu                             27 listopada 2009 roku został przyjęty w wyniku jawnego                                 i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 2 
	Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Rusiecki powiedział, że mikrofon został przez niego odłożony ponieważ w pierwszej kolejności chciałby złożyć podziękowania rodzinie, a szczególnie Marcelowi i Nikodemowi Legun, którzy pracują z mikrofonem najlepiej spośród mieszkańców Karlina i nie tylko. 
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina  powiedział, że w chwili, kiedy trwał finał programu ,,Mam Talent” przebywał poza Gminą i pierwsza informację jaką otrzymał brzmiała, że Marcel i Nikodem Legun wygrali finał               i był to ogromny szał radości, dopiero w następnej okazało się, że zajęli                    II miejsce. Stwierdził, że drugie miejsce w konkursie to bardzo dobry wynik, duże osiągnięcie. Podkreślił, że występy w programie były przepiękne, a przede wszystkim bardzo wzruszające. To co się wydarzyło w czasie finału, jak się zmieniła ocena jury w stosunku do poprzednich etapów było bardzo krzywdzące i to, że nie było to merytoryczne wiedzą wszyscy i nie należy się tym przejmować. Posiadany talent to nie wszystko, aby móc osiągnąć sukces                     w czymkolwiek i gdziekolwiek potrzebna jest jeszcze ogromna praca. Tak jest  w tym przypadku i jest to wspólna praca, wraz z rodzicami. Stwierdził, że jest spokojny o dalszą ich przyszłość i jeśli nadal tak będą postępować to osiągną największe sukcesy, a ,,Karliniacy” zawsze będą ich wspierać i z dumą chwalić się, że bracia Legun są z Karlina. A zwracając się do Marcela i Nikodema Legun poprosił o to, by nie zapominali o Karlinie i pamiętali, gdzie są ich ,,korzenie”, choć już od wielu lat koncertując przebywają poza domem. Pogratulował                  w imieniu swoim, Rady Miejskiej i wszystkich obecnych odniesionego sukcesu, a szczególne gratulacje złożył Pani Beacie Trojanowskiej – Legun za jej determinację i zaangażowanie, dzięki czemu został odniesiony tak duży sukces.  
	Następnie Burmistrz Karlina wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej                       w Karlinie Panem Tomaszem Rusieckim wręczył listy gratulacyjne, kwiaty oraz upominki.  
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina poinformował obecnych, że na dzisiejszą sesję został zaproszony Pan Brunon Orłowski, jest to również jedna            z osób, która w taki sposób na ile potrafiła i jakie miała możliwości tworzyła przez wiele lat potencjał i prowadziła do rozwoju Gminy Karlino. Pan Brunon Orłowski był przez wiele lat Dyrektorem firmy PROMECH w Karlinie i swoją pracą oraz sposobem prowadzenie tej firmy, pracując na rzecz zakładu i swoją, ale również na rzecz Gminy Karlino i jej mieszkańców. Zaproszenie związane jest z faktem odejścia Pana Orłowskiego na emeryturę i jest to dobry moment, żeby zauważyć te lata pracy, podziękować za to, co na rzecz tej Gminy zostało zrobione.  
	Burmistrz Karlina wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Karlinie Panem Tomaszem Rusieckim wręczył list gratulacyjny oraz kwiaty.  
	Burmistrz Karlina Pan Miśko powiedział, że należałoby zauważyć grupę młodych ludzi, a właściwie chłopców  uczestniczących w sesji, są to członkowie Klubu Sportów Walki ,,Róża” Karlino wraz ze swoim trenerem Panem Tomaszem Różańskim. Klub posiada niedługą historię, ale bardzo duże, ogromne sukcesy, nie tylko na skalę wojewódzką, ale też krajową. Zbyt dużo czasu zajęłaby przedstawienie ich wszystkich, ale można o nich przeczytać                       w prasie, czy usłyszeć w radio. Gmina stara się wspierać Klub finansowo                    i technicznie, ponieważ baza do treningów i do ćwiczeń, może nie jest taka jak by się marzyła, ale jak na posiadane warunki jest dobra. Będzie wspierany nadal, będą czynione zabiegi o pozyskanie sponsorów, ponieważ im więcej sukcesów, tym więcej treningów i wyjazdów, lepszego sprzętu. Na podziękowanie zasłużył trener Pan Tomasz Różański za pracę trenerską, ale również i przede wszystkim za pracę wychowawczą, za to, że dążenie do sukcesu i wyników nie spowodowało, że nie zwraca się uwagi na aspekt wychowawczy. Żeby być dobrym sportowcem trzeba być dobrym sportowo, ale również mieć dobre wyniki w nauce i prezentować właściwą postawę na zewnątrz, w szkole czy środowisku rodzinnym. Podziękował za dotychczasowe osiągnięcia i życzył dalszych sukcesów. 
	Następnie wręczono trenerowi list gratulacyjny oraz upominek, a członkom drużyny pamiątkowe statuetki. 
	Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki podkreślił mocno pedagogikę, to są, albo byli uczniowie Gimnazjum, którzy nigdy nie sprawiali trudności wychowawczych, duże uznanie dla trenera oraz członków Klubu, nie jest łatwo pogodzić naukę z treningami. Życzył dalszych sukcesów. 
	Płk Cezary Teodorowicz Komendant Wojskowej Komendy Uzupełnień                     w Kołobrzegu powiedział, że powodem dla którego przybył jest Pani Genowefa Mackiewicz i fakt, że Minister Obrony Narodowej przyznał jej Srebrny Medal ,,ZA ZASŁUGI DLA OBRONNOŚCI KRAJU”. Pani Genowefa otrzymuje ten medal za to, że jej trzech synów odbyło służbę wojskową. Dwóch odbyło                     w Kołobrzegu na stanowisku kierowców i jeden odbył w Złocieńcu w Brygadzie Zmechanizowanej również na stanowisku kierowca. Następnie odczytał decyzję Ministra Obrony Narodowej i wręczył medal Pani Genowefie Mackiewicz.    
	Burmistrz Karlina wraz z Przewodniczącym Rady wręczyli kwiaty i złożyli gratulacje Pani Mackiewicz.
	Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki stwierdził, że do znaku ,,Gmina Fair Play” można powiedzieć, że wszyscy są przyzwyczajeni od około ośmiu lat, przez ten czas to co jest w Gminie robione zauważane jest przez osoby i firmy zewnętrzne, które audytują, sprawdzają i poznają, że w Gminie Karlino dzieje się dobrze, że jest fair, jest play dla tego, aby tworzyć dobrą atmosferę by rozwijała się Gmina. A w roku bieżącym gala wręczenia certyfikatów odbyła się w Pałacu Kultury i Nauki w Warszawie w Sali Kongresowej i otrzymała go również w roku bieżącym Gmina Karlino. Nie było przedstawicieli Gminy Karlino, ponieważ w tym dniu był pogrzeb Pana Jana Maciążka i Burmistrz Miśko podjął decyzję, że zostaje w Karlinie, ponieważ to ważniejsza uroczystość, pomimo tego, że za swoje działania w okresie pełnienia funkcji Burmistrza otrzymał przyznawaną w VIII edycji ,,Gmina Fair Play” po raz pierwszy nagrodę specjalną ,,Samorządowego Menedżera Roku”. Dodał, że takie nagrody otrzymało czterech samorządowców, a pośród nich Pan Waldemar Miśko za działalność na rzecz utworzenia i rozwoju Podstrefy Kostrzyńsko Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, rewitalizację przestrzeni miejskiej               Gminy, kreowanie współpracy w zakresie turystyki gmin dorzecza Parsęty oraz pozyskanie na ten cel środków unijnych. Pogratulował tytułu i życzył dalszych sukcesów.
	Ad. 3
	Ad. 4
	Pan Tomasz Pączek Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej  i Gospodarki Komunalnej przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji której przewodniczy (sprawozdanie załączono do protokołu).
	Pan Sławomir Kaczmarek Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury i Oświaty przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji (sprawozdanie załączono do protokołu).
	Pan Albin Kryger Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa przedstawił sprawozdanie z działalności kierowanej przez niego Komisji (sprawozdanie załączono do protokołu).
	Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji (sprawozdanie załączono do protokołu). 
	Ad. 5a
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino omówiła projekt uchwały            w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 37.718.519,42zł, wydatkami w wysokości 45.206.037,23zł, oraz deficytem w wysokości 7.487.517,81zł.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok.
	Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny,                          nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku głosowania Uchwała                              Nr XLIV/389/09 została podjęta.  
	Ad. 5b
	Pani Izabela Berg – Sadowska Zastępca Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie omówiła projekt uchwały w sprawie zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009. Po dokonanych zmianach plan przedstawia się przychodami w wysokości 614.131,76zł oraz wydatkami                               w wysokości 614.131,76zł.
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009. 
	Uchwała Nr XLIV/390/09 została podjęta w wyniku jawnego                                   i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 5c
	Zastępca Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie Pani Berg – Sadowska omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie                             w wysokości 350.000zł na zadanie inwestycyjne pn. ,,Zakup specjalistycznego sprzętu na potrzeby oczyszczania miasta i gminy Karlino”.
	Pan Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie.
	Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny,                          nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała Nr XLIV/391/09 została podjęta.  
	Ad. 5d
	Pani Krystyna Granat Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego w Banku Spółdzielczym w Białogardzie                  z przeznaczeniem na sfinansowanie wydatków budżetu gminy w 2009 roku                        w kwocie 600.000zł.
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych było przeciwnych,                          nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku głosowania radnych Uchwała Nr XLIV/392/09 została podjęta.  
	Ad. 5e
	Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na 2010 rok. 
	W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 3 radnych było przeciwnych, 1 wstrzymał się od głosu. W wyniku jawnego głosowania radnych Uchwała Nr XLIV/393/09 została podjęta.  
	Ad. 5f
	Pani Marianna Przychodni Prezes Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji w Białogardzie poinformowała obecnych, że taryfy zostały złożone w terminie, skoro Rada nie podjęła uchwały w sprawie ich przyjęcia obligatoryjnie weszły one w życie. Według nich w 2010 roku cena m³ wody dla odbiorców wyniesie 3,67zł/m³, natomiast cena ścieków 8,86zł/m³, 
	Pan Marek Lewandowski Zastępca Burmistrza Karlina poinformował obecnych, że ustala się dopłatę do ceny dla odbiorców wody -  gospodarstwa domowe w   wysokości – 0,47zł/m³ + 7% VAT = 0,50zł/m3, natomiast do ceny ścieków - gospodarstwa domowe  w wysokości – 2,96 zł/m³ + 7% VAT = 3,17zł/m³. Dodał, że zgodnie z wnioskami, które zostały zgłoszone przez stałe komisje Rady wprowadzono do projektu uchwały dodatkowe zapisy, iż dopłata będzie stosowana tylko dla odbiorców wody – gospodarstwo domowe                        w przedziale zużycia wody do 25m3 za miesiąc oraz to, że dopłatą do wody                   i ścieków objęcie są wyłącznie odbiorcy wodomierzowi.  
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił, aby odbiorcy nieopomiarowani zostali powiadomieni o zapisach uchwały. Następnie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie ustalenia dopłat do cen za zbiorowe dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków dla gospodarstw domowych.
	W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny był przeciwny, nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała Nr XLIV/394/09 została podjęta.  
	Ad. 5g
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2010 rok. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XLIV/395/09 została podjęta.  
	Ad. 5h
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miejskim w Karlinie  omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 35 kolejnych umów najmu lub dzierżawy nieruchomości gruntowych Gminy Karlino, których przedmiotem są te same nieruchomości, dotychczas wynajmowane lub dzierżawione na podstawie umów zawartych na czas oznaczony do 3 lat. 
	Pan Dariusz Michalski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lub dzierżawy nieruchomości gruntowych. 
	Uchwała Nr XLIV/396/09 została podjęta w wyniku jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 5i
	Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ze stronami kolejnych umów najmu, których przedmiotami są: pomieszczenie                 o pow. 32,60m2 znajdujące się w budynku gimnazjum w Karlinie                                      z przeznaczeniem pod działalność handlową oraz pomieszczenie w budynku po byłym kinie w Karlinie o pow. 28,95m2 z przeznaczeniem na prowadzenie biura kredytowo – ubezpieczeniowego, dotychczas wynajmowane na podstawie umów zawartych na czas oznaczony do 3 lat.
	Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XLIV/397/09 została podjęta. 
	Ad. 5j
	Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ze stroną kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych Gminy Karlino, których przedmiotem są te same nieruchomości, dotychczas dzierżawione na podstawie umowy zawartej na czas oznaczony do 5 lat, położonych przy ulicy Szczecińskiej w Karlinie.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Michalski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych Uchwała                      Nr XLIV/398/09 została podjęta. 
	Ad. 5k
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami omówił projekt uchwały w sprawie zbycia lokalu użytkowego nr 1 położonego w budynku przy ulicy Szczecińskiej 2 w Karlinie  o pow. użytkowej 23,35m2 wraz z udziałem 1443/10000w prawie własności działki gruntu nr 172 o pow. 174m2 w obrębie 005 miasta Karlino.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Dariusz Michalski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 005.
	W wyniku jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XLIV/399/09 została podjęta. 
	Ad. 5l
	Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pan Myczka omówił również projekt uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Karlino nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Kozia Góra, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 10/35 o powierzchni 0,0751ha, stanowiącej własność Skarbu Państwa, a znajdującej się w zasobie Agencji Nieruchomości Rolnych w udziale 11/12 oraz stanowiącą własność Anny                      i Dariusza Michalskich w udziale 1/12 części.
	Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Kozia Góra.
	W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr XLIV/400/09 została podjęta w wyniku jawnego głosowania. 
	Ad. 5ł
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały                               Nr XLIII/383/09 Rady Miejskiej w Karlinie z dnia  27 listopada 2009r.                                           w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pod przebieg gazociągu wysokiego ciśnienia relacji Płoty – Koszalin na terenie gminy Karlino.  
	Uchwała Nr XLIV/401/09 została podjęta w wyniku jawnego                                   i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 6
	Pan Artur Kurjata Radny Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, że obecnie dopłata do wody wynosi 0,50zł do 1m3 wody, a do ścieków 3,17zł skąd                      w budżecie środki na pokrycie różnicy, nie usłyszał odpowiedzi, nie usłyszał też odpowiedzi na pytanie ile kosztowało przygotowanie koncepcji budowy muzeum?   
	Ad. 7
	Pan Bogdan Piłkowski mieszkaniec Karlina powiedział, że ma pytanie do Przewodniczącego Rady lub osoby odpowiedzialnej za umieszczanie                           w Internecie protokołów z sesji, od sierpnia nie ma protokołów, nie ma też aktualnego Statutu Gminy, jest stary. Zwracając się do Burmistrza stwierdził, że dwa miesiące wcześniej pytał o zakupy materiałów biurowych, które przez lata kupowane były u Pana Ryszewskiego, a miały być kupowane gdzie indziej, czy w związku z tym są jakieś oszczędności, gdzie kupujemy, ile na tym zarobimy. Jest chyba jakiś czas w którym powinna zostać udzielona odpowiedź. Następnie zaapelował do radnych Pana Grażyńskiego i Ryszewskiego, aby zainteresowali się drogami, aby zobaczyli bruki na które wydano duże pieniądze, a kostki brukowe wyskakują. Na ulicy Żwirki jest kilka brakujących kostek, które nie zostały uzupełnione od dwóch miesięcy. Jeśli wydano pieniądze to trzeba pilnować, żeby w ramach gwarancji były naprawiane, a nie takie buble, które nie po raz pierwszy są w Gminie. Zwrócił się też do Pana Kurjaty Artura, żeby się zainteresował co się robi z drogami – ulica Kołobrzeska i Koszalińska, tam brakuje znaków, a także chodnikiem na ulicy Kołobrzeskiej, który jest naprawdę konieczny. Latarnie są tylko do pewnego miejsca, później jest ciemno, po drugiej stronie tylko do DLH i jest sto metrów drogi, która nie jest oświetlona,           a na ulicy Leśnej jest kilkanaście domków, nie ma żadnego pobocza zgodnie             z przepisami, ludzie idą i ich nie widać. Tam może dojść do nieszczęśliwego wypadku. Stwierdził, że projektant powinien przyspieszyć i inwestycja – ścieżka rowerowa powinna być zrobiona, aby poprawić bezpieczeństwo ludzi.      
	Ad. 8
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina powiedział, że nie wie skąd będą środki na pokrycie większej kwoty dopłat do wody. Wysokość dopłat jest planowana do sprzedaży wody i ścieków i jeśli będzie taka jak jest planowana, to trzeba będzie znaleźć brakującą kwotę. Ile kosztowało studium można znaleźć w swoich materiałach. Na każdej sesji są zmiany dotyczące limitów wydatków inwestycyjnych, ale jest to kwota około 30.000zł. Jeśli chodzi                   o ubytki kostki brukowej w chodnikach, to jest to na bieżąco monitorowane                   i naprawiane. Jeśli chodzi o ulicę Kołobrzeską wiadomo, że ma być tam robiona ścieżka rowerowa z oświetleniem i przejściem dla pieszych. Projekt jest gotowy, są zaplanowane zatoczki dla autobusów. Realizacja projektu będzie możliwa po złożeniu wniosków przez związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. Do tego doprojektowywane są również ścieżki rowerowe po nasypach wąskotorówki. Jeśli chodzi o oświetlenie to zostanie sprawdzone jak to jest planowane                          w projekcie, czy będzie można dostawić lampy do skrzyżowania na osiedle domków jednorodzinnych, ale to tylko tyle na dzień dzisiejszy.     
	Pan Tomasz Rusiecki powiedział, że nie ma problemu z dotarciem do materiału pisanego, ale jeśli są jakieś braki zostanie to uzupełnione. 
	Pan Bogdan Piłkowski stwierdził, że nie otrzymał odpowiedzi na temat pytania dotyczącego materiałów biurowych. Wygląda tak, jakby Burmistrz nie chciał udzielić informacji.
	Pan Waldemar Miśko zwracając się do Pana Piłkowskiego powiedział, żeby zapoznał się z ustawą o dostępie do informacji publicznej, sporządził pismo                               i zadał konkretne pytanie. Dodał też, że informacja ustna na to pytanie została już udzielona. 
	Pan Marek Lewandowski Zastępca Burmistrza Karlino dopowiedział, że Pan Piłkowski zwracał się w tej sprawie do Urzędu na piśmie na początku tego roku, czy w roku poprzednim, następnie skierował sprawę do RIO i tę sprawę przegrał.   
	Ad. 9
	Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej  w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia XLIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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